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مطالباتی که در جلسه مردمی فرماندار مطرح شد
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جلسه های دیــدار مردمی 
فرماندار  دوشنبه ها ی هر 
هفته در فرمانداری مشهد 
برگزار می شود . این جلسه ها 
مطابق هفته های گذشته 
با درخواست ها و مطالبات 
متنوعی از سوی شهروندان 
بـــرگـــزار مــی شــود. مــوضــوع 
درخـــــواســـــت انــشــعــابــات 
ــای غیرمجاز همچنان  ــازه ــت وس ــاخ در س
رســد بیشترین مشکلی است  نظر مــی  به 
کـــه شـــهـــرونـــدان در ایـــــن جــلــســات مــطــرح 
می کنند اما با توجه به غیرقانونی بودن این 
ساخت وسازها، امکان پیگیری وجودندارد.

مــشــکــات و مــســائــل مــرتــبــط بــا نــانــوایــی هــا 
ــت کــه در بــســیــاری  نیز از دیــگــر مسائلی اس
ــود. کـــم شــدن  ــی شـ ــرح مـ ــط از جــلــســه هــا م
ــانــوایــی، درخـــواســـت پــروانــه  سهمیه آرد ن
بـــرای کسب یا جابه جایی مــکــان نانوایی 
از جمله ایــن درخــواســت هــاســت. همانند 
هفته های گذشته سه پرسش را با فرماندار 
مشهد مطرح کردیم که در ادامه این گزارش 

می خوانید.

نان سنگکی های ماشینی و دغدغه قیمت  
با توجــه به اینکه تعداد زیــادی از نانواهای نان 

ســنگک که به شــیوه ماشــینی پخت می کنند 

به نرخ نامه اعتراض دارند مشکل اصلی کجاست 

و چه اقدامی باید انجام شود؟

فرماندار: نانوایی سنگکی تعریف مشخصی 
کـــه ظـــاهـــرش سنگک  دارد. در شـــرایـــطـــی 
است، اما ماشینی تولید می شود متفاوت 
از تعریف است. تعریفی در کارگروه آمده است 
گر  که بر اســاس آن قیمت گذاری می شود. ا
اعــتــراضــی دارنـــد که اشکالی در ایـــن زمینه 
وجود دارد باید بررسی شود تا قیمت را اصاح 

کنیم.

کشف رود و اقدامات زیست محیطی  
موضــوع کشــف رود و آلودگی هــای محیطی 

و فاضلاب هایــی که در این منطقــه وجود دارد 

همچنان در فضای مجازی بازنشر می شود، برای 

اطلاع شــهروندان در این زمینه چه اقدامی شده 

است؟

ح  فرماندار: موضوع کشف رود از قبل مطر
اســت و مــا بــه صــورت جــدی پیگیر هستیم 
تا این مشکل را برطرف کنیم و تعهداتی که هر 
دستگاهی داده اجرا شود. به همین دلیل هر 
پانزده روز جلسه ای برگزار می شود و آخرین 
اقدامات اجرا شده را پیگیری می کنیم. در این 
زمینه تصفیه خانه چرمشهر، تصفیه خانه 
پرکندآباد2 و تصفیه خانه طبرسی در مرحله 
آماده سازی است. دو تصفیه خانه تا پایان 
سال افتتاح می شود و یک مورد نیز تا پایان 

سال 1404 به بهره برداری می رسد.

کسبه بازار رضا)ع( و اختلاف در هیئت امنا  
درباره تعدادی از کســبه بازار رضا) ع( در موضوع 

هیئت امنای بازار که ظاهرا اختلافی با آستان قدس 

رضوی دارند و در این زمینه درخواست مساعدت 

از فرمانداری کرده اند ، توضیح می دهید؟

فرماندار: کسبه بازار انتخاباتی برگزار کرده 
و هیئت امنا را بر اساس سوابق قبلی انتخاب 
کرد ند. آستان قدس رضوی ورود کرد و هیئت 
امنای دیگری را تعیین کرد . مسئله حقوقی 
است بنابراین باید از آستان قدس رضوی 
پیگیری کنند. ما به این حوزه ورود نمی کنیم.

 ماجرای درختان 
سربریده دانشگاه

الهام مهدیزادهالهام مهدیزاده|| در دو 

روز اخیر عکس هایی 
از درختان سربریده 
دانشگاه امام رضا)ع( 
واقع در خیابان دانشگاه منتشر شد. 
تعدادی از دانشجویان با ارســال این 
کــنــش نشان  ــن اقـــدام وا عکس بــه ای
داده بــودنــد و در ایــن بـــاره خواستار 
پیگیری و چــرایــی بــریــده شــدن این 
درختان شدند. در متن پیام یکی از 

شهروندان آمده است: درختان صنوبر 
سرسبز و تنومند دانشگاه را از قسمت 
سر بریدند. این چه کاری اســت؟ این 

درخت هنوز سرسبز و زیبا بود.
در پی انتشار ایــن عکس ها ماجرای 
ــط عمومی  ــ ــان را از روابـ ــتـ ایـــن درخـ
دانــشــگــاه امـــام رضــــا)ع( جــویــا شــدیــم. 
سید علی قادری، مدیر روابط عمومی 
دانشگاه امام رضا)ع( توضیحاتی برای 
این اتفاق داد. او گفت: این اقدام با نظر 

کمیسیون مـــاده 7 شــهــرداری مشهد 
انجام شد.

مــدیــر روابـــط عمومی دانــشــگــاه امــام 
رضــا)ع( افــزود: وضعیت این درختان از 
نظر سامت بــررســی  شــد. تــعــدادی از 
این درختان از داخل دچار آفت شده 
بودند بنابراین باید هرس و از نظر نوع 
آفت سم پاشی می شدند. دو درخت 
نیز به دلیل شدت آفت و با نظر خود 

ماده کمیسیون 7 بریده شدند.

روبه رو

ا مسئــولان
ب

 سرعت کاه برای  سرعت کاه برای 
 بولوار شهید محمدزاده  بولوار شهید محمدزاده 

نصب شده استنصب شده است
کن محله  کلالی|کلالی| یکی از شــهــرونــدان سا

شهید محمدزاده در پیامکی درباره یک پیگیری
مشکل ترافیکی این طور نوشت: با توجه 
به سرعت زیاد خودروها در بولوار سردار 
محمدزاده، از شهرداری تقاضا داریم برای تردد عابران 
4 سرعت کاه  پــیــاده در نبش کوچه شهید محمدزاده 

نصب کند.
به دنبال پیگیری پیام شهروند، روابط عمومی شهرداری 
منطقه 2 در این بــاره اعــام کــرد: سرعت کاه های بولوار 
محمدزاده محدوده قبل از کوچه های محمدزاده یک و 
بعد از محمدزاده ۵ و نیز روبه روی آن و بعد از تقاطع طبق 

طرح های مصوب سازمان ترافیک اجرا شده است.

بخشی از درخواست های مردمی از فرماندار

تعـدادی از مـردم در دیـدار مسـتقیم با فرمانـدار 
ح موضوعـات و درخواسـت های  مشـهد به طـر
که در ادامـه به ایـن مـوارد  خـود پرداختنـد 
ی  سـو ز  ا ه  شـد ح  مطـر ی  هـا غه  غد د و 
شـهروندان اشـاره می شـود. در ایـن جلسـه 
موضوع وام بانکی در صدر بیشترین تقاضاها 

و درخواسـت های مردمـی بـود.
متقاضـی درمـان و وام:  بـرادرم گردنـش شکسـته و 
جراحـی انجـام داده اسـت. چهـارده سـال اسـت 
به تنهایـی از او مراقبـت می کنـم. بـرای هزینه های 
 . وام دارم بـه  ز  . نیا پـی مشـکل دارم فیزیوترا
کـرده ام. باایـن  بنابرایـن به بهزیسـتی مراجعـه 
حـال می گوینـد به معلولـی وام تعلـق می گیـرد 
که توانایـی کار کـردن و پرداخـت قسـط را داشـته 
باشـد. گفتنـد از طریـق فرمانـدار اقـدام کنم که وام 
به بـرادرم داده شـود و مـن اقسـاطش را پرداخـت 
کنـم. چـون وام اشـتغال گرفتـه ام به مـن هـم وام 

نمی دهنـد.
فرماندار:  مدارک و مستندات پزشکی را ارائه کنید 
تا بررسی کنیم. معرفی تان می کنیم تا هزینه های 
ــرای وام امکان  ــود، امــا ب فیزیوتراپی رایگان ش
معرفی نداریم. هزینه های درمــان را می دهیم. 
وام به فرد متقاضی داده می شود. نمی توانیم 
به نام شخص دیگری به فرد دیگری وام را بدهیم 

این خاف قانون است.
متقاضی وام بدون میانگین حساب: برای وام قبا 
به من نامه داده اید، اما بانک جزو مدارک مورد 
نیاز، میانگین حساب می خواهد که من از این 
بابت مشکل دارم. لطفا در نامه بنویسید که از من 

میانگین حساب را دریافت نکنند.
فرماندار:  من خاف قانون نمی توانم کاری انجام 
بدهم و چنین درخواستی درست نیست. برای 
وام باید مدارک مورد نیاز را به بانک ارائه بدهید 
و طبق روالی که برای همه انجام می شود برای 

شما نیز این فرایند انجام شود.
ن  مـو ز آ ر  د    : سـنجش   مشـکل   فـع ر   ضـی متقا
فرهنگیـان قبـول شـدم، امـا به دلیـل لکنت زبـان 
در مصاحبـه رد شـدم. رشـته دوم را می خواسـتم 
بـروم که می گوینـد بایـد رئیـس سـازمان سـنجش 
امضـا کنـد. در روال اداری معطـل شـده ام. لطفـا 

پیگیـری کنیـد ایـن کار زودتـر انجـام شـود.
فرماندار: با تماس تلفنی با دانشگاه فردوسی 
هماهنگ کردم که حضوری مراجعه کنید و روال 
ــود تا بتوانید در رشــتــه دوم،  اداری تسریع ش

تحصیل خود را شروع کنید.
متقاضی کارت ایثارگری: جانباز هستم. از آنجایی 
کنون از هیچ تسهیات  که پیگیری نکرده ام تا
و امکاناتی استفاده نکرده ام. شرایط سختی برای 
زندگی دارم. لطفا مساعدتی کنید که بتوانم کارت 

ایثارگری بگیرم.
فرماندار: در این زمینه باید روالش انجام شود. 
تــمــام مـــدارک و مــســتــنــدات مبنی بــر ایــثــارگــری 
را به بنیاد شهید ارائه کنید تا پرونده برای شما 
گــر مشکلی نباشد پس از طی  تشکیل شــود و ا
کــارت ایثارگری دریافت  شــدن مراحل قانونی 

می کنید.
متقاضی زمــیــن در گــلــبــهــار: بــا تــوجــه به شرایطی 
ح فــرزنــدآوری دارم درخــواســت زمین  کــه در طــر
گر امکان دارد به من  من را در بینالود زده انــد، ا

در گلبهار زمین بدهید.
فرماندار: در حال حاضر در گلبهار زمین نداریم 
تنها جــایــی کــه بــرای فـــرزنـــدآوری زمــیــن داده 
کنید  ــت مگر اینکه صبر  مــی شــود بینالود اس

تا جای جدیدی اعام کنند.
متقاضی اتشعاب بــرق بــرای دامـــداری: دامــداری 
سنتی داریم که صدمتر با بافت روستایی فاصله 
دارد. برای برق مشکل داریم. گفتند باید پروانه 
گر آقای فرماندار دستور بدهند به ما  بگیریم و ا

برق می دهند.
فرماندار:  این مسئله را باید جهادکشاورزی بررسی 
گر  کند. از آن طریق اقدام کنید. جهادکشاورزی ا
ــرق بدهند. در حــال  مــجــوز بــدهــد می توانند ب
گــر در بافت روستا  حاضر خــاف قانون اســت. ا

بودید مشکلی وجود نداشت.
متقاضی وام برای کارگاه:   کارگاه فرش دستباف دارم 
و در حاشیه شهر کار می کنیم. حدود 130 نیروی 
کار دارم که حداقل ۵0 نیرو تحت پوشش کمیته 

امداد هستند. نیاز به وام دارم.
فرماندار:  به کمیته امداد معرفی می کنیم. پس 
از ایــنــکــه بــررســی هــای لازم انــجــام شــد بـــه ازای 

کــه زیــر پوشش کمیته امــداد داریــد  نیروهایی 
به شما وام داده می شود.

گشـت بـه کار: از سـال 93 تا سـال 97   متقاضـی باز
در یـک شـرکت حسـابدار بـودم.  به خاطـر فرزنـد 
سـومم که بیمـاری داشـت ناچـار شـدم مدتـی 
گشـت شـخص  ز با ز  بعـد ا م و  و خصـی بـر مر به 
کـرده بودنـد و به مـن  دیگـری را جایگزیـن مـن 
گفتنـد در ازای دریافـت مبلغـی اسـتعفا بدهـم. 
شـرایط مالـی خوبـی نداشـتم و قبـول کـردم، امـا 
گـر ممکـن اسـت صحبـت  الان درخواسـت دارم ا

کنیـد به شـغل قبلـی برگـردم.
فرماندار: نباید استعفا می دادید چون ثبت شده 
است و خودتان این شرایط را پذیرفته اید امکان 
برگشت نیست. برای آن مجموعه بین شما و فرد 
دیگری که متقاضی کار است در حال حاضر هیچ 
تفاوتی نیست، اما برای اینکه شغل داشته باشید 
شما را به جای دیگری معرفی می کنیم که شغل 

دیگری پیدا کنید.
ــان خــدمــت:  ــایـ ــارت پـ ــ ــدون کـ ــ مــتــقــاضــی شــغــل بـ
درخواست کار دارم. بــرای کفالت مــادرم اقدام 
کرده ام اما هنوز دریافت نکرده ام. چون سربازی 

نرفته ام جایی نمی توانم کار کنم.
شـته  ا د شـغل  به  ز  نیا کسـی  گـر  ا  : ر ا نـد ما فر
کنیـم، امـا هـر جایـی  باشـد می توانیـم معرفـی 
که بخواهید مشغول کار شوید از شما کارت پایان 
خدمـت می خواهنـد یا مدرکـی مبنـی بـر معافیـت 
از سربازی که هیچ کدام را ندارید. کفالت را گرفتید 

بـرای پیـدا کـردن شـغل کمـک می کنیـم.
متقاضی پــروانــه نــانــوایــی: در مــحــدوده آرامــگــاه 
فــردوســی درخــواســت پــروانــه نانوایی داشتیم 
که از طریق دهیاری و بخشداری اقــدام کردیم 
و جهادکشاورزی هم نامه داد که روستا نانوایی 
لازم دارد. یک سال پیگیری کردیم. یک بار تأیید 
کــردنــد و یــک بــار دیگر رد شــد. چطور باید این 

مسئله را تعیین تکلیف کنیم.
گــر در کـــارگـــروه تصویب شــده باشد  ــدار: ا فــرمــان
پیگیری کنید انجام می شود. چنین مسئله ای 
امکان پذیر نیست که یک بار تأیید شده باشد 

بار دیگر رد شود.
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و در انتهای خیابان مهرآباد11،     پــروژه بهسازی پــیــاده ر
سمت راســت چــهــارراه اول و در قسمت لایــن نابینایان 
ک بسیار  بسیار به کندی پیش می رود که سبب گردوخا
و مزاحمت برای اهالی شده است. )درخواست تسریع 

پروژه(

لوله آبیاری فضای سبز در تقاطع خیابان حجاب و حسابی   
دچار ترکیدگی شده است. )درخواست رفع نقص(

حجمی از کود حیوانی از سوی عوامل شهرداری در محل   
بولوار غفاری 12 بلوک 163دپو و باعث آلودگی محیط و بوی 

بسیار نامطبوع شده است. )درخواست جمع آوری .(

ــوی عــوامــل نــامــعــلــوم در خــیــابــان    حجمی از نــخــالــه از ســ
آوینی 33 نبش چهارراه سوم دپو شده است. )درخواست 

جمع آوری(

ــاد،    ــدآبـ ــمـ ــرکـــت آب در مـــعـــبـــر ســــــــواره رو احـ حـــفـــاری شـ
محتشمی 20 صورت گرفته، اما بعد از گذشت چندین ماه 

هنوز مرمت انجام نشده است. )درخواست رسیدگی(

میله جدا کننده مسیر دوچرخه در خیابان کلاهدوز، نبش   
ج است. ) درخواست  کلاهدوز 9 از محل اصلی خود خار

جمع آوری و نصب مجدد(

شهروند درخــواســت نصب بنر اطــلاع رســانــی و ساعت   
جــمــع آوری زباله در بــولــوار طبرسی جنوبی 52، خیابان 

المهدی 15 را دارد.

چـــراغ فرماندهی در بـــزرگـــراه، نــرســیــده بــه چــراغــچــی 55 و   
ورودی کشاورز آویــزان شــده اســت. )درخــواســت رفع 

) خطر

عوامل ناشناس در خیابان جانباز، تقاطع جانباز 8 اقدام   
به آتش زدن زباله و ایجاد خسارت و دود غلیظ کرده اند. 

)درخواست بررسی(

بــیــن چـــراغ فــرمــانــدهــی در تــقــاطــع هاشمیه و شهید    دور
ــت. )درخــواســت چشمک زن  ــم فعال اس کــشــوری دائ

شدن چراغ(

حجمی از شاخه های هرس شده درختان از سوی عوامل   
فضای سبز در خیابان کامیاب54/1 ، مقابل درمانگاه دپو 

شده است. )درخواست جمع آوری(

  الو الو 137137؟؟            

ستون »الو137« صدای شماست که به مرکز ارتباطات مردمی شهرداری 
 مشهد رسیده است تا ما به عنوان رسانه شما،آن را به گوش مسئولان برسانیم 

و از مسئولان خواسته هایتان را  مطالبه کنیم.

  شهرداری

758…0935- متأسفانه بیشتر �
ــای  ــ ــاده روه ــ ــی ــ ســـنـــگ فـــرش هـــا و پ
شهر بــرای عابران پیاده مخصوصا 
آن هایی که با کفش پاشنه دار تردد 
که با  ــران سنین بالا  ــاب می کنند و ع
ک است.  عصا گذر می کنند خطرنا
تعجب من از این است چرا هنگامی 
که به فکر زیبایی پیاده روها بودند 
ــا بــا ســنــگ  ــاده روهــ ــ ــی ــ بـــــرای ایــــن پ

برجسته فکری نکردند ؟
ــروژه مــرمــت � ــ ــ 295…0936 - پـ

آســفــالــت در بـــولـــوار رســـالـــت، نبش 
رسالت 64 مدتی است نیمه تمام رها 
شده و برای مردم مشکاتی را ایجاد 
کرده است. از شهرداری می خواهیم 

این پروژه را به سرعت انجام دهد.
اجتماعی

ــان- دزدان شــهــر چــقــدر � ــاذری اب
بی انصاف شده اند. در چاه فاضاب 
شــهــری را کـــه درســـت جــلــو در مــنــزل 
یکی از همشهریان در بولوار رضاست 
دزدیده اند و برای مردم و رفت وآمد 
ــا مشکل ایــجــاد کـــرده انـــد. هر  آن هـ
کجا رفتیم معتاد و زباله گرد دیدیم. 
در بوستان ها هم متأسفانه معتاد 
دیـــدیـــم. لــطــفــا گــزارشــگــران شــهــرآرا 
با مسئولان گفت وگویی انجام دهند. 
در مترو نیز یکی از آقــایــان بیان کرد 
که تلفن همراهش را سرقت کرده اند.

تاکسی رانی

718…0937- چـــرا بــه رانــنــدگــان �
ــه  نـ ــا هـــــــن خـ م ر ا و  1 3 3 شـــبـــکـــه 
نمی دهند؟ برخی از رانندگان هنوز 

مستأجر هستند.
صداوسیما

نـــه هـــا � 625…0915- فـــقـــط تـــرا
و آهنگ ها و تصانیف رادیــو آواست 

که حال مردم را خوب می کند.
جهاد کشاورزی

خ خــریــد گندم � 625…0915- نـــر
که دولت کیلویی 17هزارو۵00 تومان 
ــاورزان قابل  ــش ــرده، بـــرای ک اعـــام کـ
قـــبـــول و مـــنـــاســـب اســــت از طـــرفـــی 
به مردم و دولت نیز فشاری تحمیل 

نــمــی شــود. فقط بــایــد تــاریــخ خرید 
در مـــنـــاطـــق مــعــتــدل مــثــل مشهد 
ــرداد باشد نه دیرتر. سازمان  از 1۵خ
تــعــاون روســتــایــی مشهد نــیــز باید 
از خرده مالکان گندم خریداری کند.

دادگستری

773…0915- از مجلس شــورای �
اســـامـــی و قــــوه قــضــائــیــه و دادگـــــاه 
ــورد  ــ ــواده خــواهــشــمــنــدم در م ــانـ خـ
ن عقد  ا ر و د ر  فتن نفقه د گر تعلق 
تجدید نظر کنند. برخی افراد از این 

بند سوء استفاده می کنند.
قطارشهری

وز تعـداد زیـادی � شـهروند- هـر ر
به بهشـت رضـا)ع( بـرای کفن و دفـن 
 . کننـد می  جعـه  ا مر ن  تشـا ا مو ا
همچنیـن افـراد زیـادی در روزهـای 
یـارت  بیـن هفتـه بـرای ز تعطیـل و 
اهـل قبـور و قرائـت فاتحـه به بهشـت 
گردشـگر مذهبـی  ع( و صدهـا  ( رضـا
بـرای زیـارت دو بقعـه متبرکـه اباصلـت 
ه  د و یـن محـد ا د به  ا مـر جه  ا خو و 
مراجعـه می کننـد. با توجـه به ایـن 
و  متـر یـک  خـط  د  ا متـد ا د  ر ا مـو
س  حسـا ( بیشـتر ا ع ( ضـا بهشـت ر تا 
نـد  ا سـعه مـی تو یـن تو . ا د شـو می 
ت  ر صـو به  نـل و  تو به  ز  ن نیا و بـد
ی شـهر  ا ر شـو ز  . ا شـد سـطح با هم 
تقاضـا می شـود هرچـه زودتـر بـرای 
کنـد. ایـن  تأمیـن هزینـه آن اقـدام 
مسئله باعث کاهش ترافیک ورودی 
جنوب شـرقی مشـهد می شـود و از بار 
مسـافر اتوبوس رانـی و مصـرف بـالای 
سـوخت در ایـام تعطیـل می کاهـد.

نظام مهندسی

ــان � ــکــ ــ ــال ــد- بـــــرخـــــی مــ ــرون ــه ش
در ســـــاخـــــت وســـــاز از آســـــانـــــســـــور 
غــیــراســتــانــدارد اســتــفــاده می کنند. 
ــــن شــرایــط چــه کــاری از دســـت  در ای
مــردم برمی آید؟ موقع خرید مردم 
که نمی دانند آسانسور به کار برده 
ــالـــک نــیــز  شــــده چــگــونــه اســـــت. مـ
گر  ا  . تکلیف چیست که  ید  گو نمی 
حـــادثـــه ای اتــفــاق بیفتد چه کسی 

مسئول است؟

با ما در ارتباط باشید
3   پيامـــک 0 0 0 7 2 8 9
shahraramardom   آی دی روبیکا
0   شماره ایتا، آی گپ و روبیکا 9 0 5 4 6 5 8 0 6 0
Shahraranews@mashhad.ir   رایانامـــه
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نگاه روز

متأسفانه هر روز روی سنگ فرش های 
خیابان ها تعداد زیادی ماسک  می بینیم . 
در بولوار ملاصدرا و روی شاخه شمشادها 
این ماسک ها را دیدم که این طور از 
شاخه ها آویزان شده بود. نمی دانم چرا 
بیشتر مردم  اینقدر نسبت به شهر خود 
و بهداشت محیط بی توجه شده اند؟ 
از یک جایی اشکالی هست.  شاید 
نگاه کردم  دیدم  سطل زباله با فاصله 
کمی وجود دارد. شهرداری حتی در 
جایگاه های اتوبوس، جاده های خارج  
از شهر و  آرامستان ها، باکس زباله قرار 
داده است. اما در نهایت خیلی ها  زباله 
رااز پنجره پرت می کنند. این  نشانه بی 

توجهی به محیط شهری است.
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